
Verrassend nieuws voor gezond levende Aniek:
 ‘Mijn PFAS-waarde is twee keer zo hoog als de norm’

Aniek Johnson met eigen gebakken
brood. Ze wil zo gezond mogelijk leven.
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Aniek Johnson heeft tal
van maatregelen

genomen om met zo min
mogelijk schadelijke

stoffen in aanraking te
komen, zo zuivert ze haar

kraanwater. © Jan van
den Brink


